
PROTOKÓŁ Nr XXIII/2016 

Z XXIII SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

w dniu 15 czerwca 2016 r. 

 

 

Sesja Rady Miejskiej  odbyła się  w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 10.00, a  zakończyła o godz. 12:50. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

- Radni  Rady  Miejskiej  - obecnych było 15  na ogólny stan 15. Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

oraz: 

 

- Jarosław Perzyński       -  Burmistrz Miasta 

- Katarzyna Joniak         –  Skarbnik Miejski 

- Barbara Wojciechowska-Dobies  - Sekretarz Miejski 

- Marcin Zasadowski      -  Radca Prawny UM 

- Dyrektorzy jednostek oświatowych i kulturalnych oraz Prezesi spółek miejskich  

- Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

- media. 

 

 

Do punktu 1-go – Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. Obradom przewodniczył Pan 

Jerzy Zbigniew Stachurski – Przewodniczący Rady Miejskiej. Na sekretarza obrad został 

powołany radny Wiesław Rypiński. 

Pan Przewodniczący przywitał zaproszonych. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, w związku z czym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały. 

Po przywitaniu poinformował, że w imieniu swoim, radnych oraz burmistrza chciałby 

uhonorować dwoje radnych w uznaniu za 10 lat pracy na rzecz sierpeckiego samorządu. 

Złożył serdeczne życzenia radnej Barbarze Wierzbickiej oraz radnemu Wojciechowi S. 

Jaworowskiemu oraz wręczył pamiątkową paterę. Burmistrz wręczył kwiaty.  

Pani Barbara Wierzbicka w imieniu swoim i pana Wojciecha Jaworowskiego podziękowała i 

powiedziała, że taki jubileusz zawdzięczają oni wyborcom. Podziękowała przede wszystkim im 

i życzyła wszystkiego najlepszego. 

Pan Sławomir Jaworowski dodał, że praca radnych to obowiązek, ale także satysfakcja. 

 

 

Do punktu 2-go – Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodniczący obrad zapoznał radnych z porządkiem dziennym obrad. Porządek obrad 

stanowi załącznik nr 2. 

Pan Wiesław Rypiński zaproponował, aby zdjąć z porządku obrad punkt 14. 

Pan Burmistrz  zaproponował, by zgodnie z deklaracją udzielenia dotacji dwóm podmiotom 

– parafii św. Wita, Modesta i Krescencji oraz Opactwu Sióstr Benedyktynek  - dołączyć do 

porządku obrad 2 uchwały dotyczące tych dotacji. 

Pani Barbara Gil zapytała o powody, dla których radny Rypiński chce zdjąć z porządku obrad 

uchwałę ws. ustalenia regulaminu utrzymania czystości w mieście. 

Pan Wiesław Rypiński odpowiedział, że regulamin nie został do końca dopracowany. 



Pan Jerzy Stachurski wyjaśnił, że zmieniła się ustawa i z końcem lipca obligatoryjnie trzeba 

zmienić regulamin. 

Następnie przeprowadził głosowanie, kto jest za zniesieniem z porządku obrad punktu dot. 

uchwały ws. regulaminu utrzymania czystości w mieście? 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (za – 15, przeciw – 0) potwierdzono zniesienie tego punktu 

z porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym (za – 15, przeciw – 0) potwierdzono wniesienie punktu dot. przyznania 

dotacji dla parafii pw. Św. Wita, Modesta i Krescencji jako punkt 14 oraz wniesienie punktu 

dot. przyznania dotacji dla Opactwa Sióstr Benedyktynek jako punkt 14a. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0) jednogłośnie 

przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji RM. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących Komisji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2015 r. 

8. Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. 

9. Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2015 r. 

 -  opinia Komisji Rewizyjnej RM, 

-  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

10. Uchwała RM ws. ustalenia strefy płatnego parkowania i jej Regulaminu na terenie Gminy 

Miasta Sierpca. 

11. Uchwała RM ws. ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Uchwała RM ws. dokonania wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Miasta Sierpc. 

13. Uchwała RM ws. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

14. Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (parafia pw. Św. Wita, Modesta i 

Krescencji). 

14a. Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Opactwo Sióstr Benedyktynek). 

15. Uchwała RM ws. ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy. 

16. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego (działki nr 360/15, 360/19). 

17. Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym nieograniczonym na 

sprzedaż nieruchomości zabudowanej (ul. Kilińskiego, działki nr 2818, 2819). 

18. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na obniżenie ceny wywoławczej miesięcznego czynszu 

dzierżawnego netto w II przetargu ustnym nieograniczonym na wydzierżawienie części 

zabudowanej działki na okres maj 2016 r. – wrzesień 2016 r. 

19. Uchwała RM ws. uchylenia uchwały nr 198/XXI/2016 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 19 

kwietnia 2016 r. w sprawie finansowania planowanego deficytu budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego oraz uchwały nr 213/XXII/2016 z dnia 18.05.2016 r. w sprawie 

naprawy uchwały 198/XXI/2016 z dnia 19 kwietnia 2016 r. 



20. Uchwała RM ws. wniesienia wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Sierpcu. 

21. Uchwała RM ws. zmian w budżecie miasta Sierpca na 2016 r. 

22. Uchwała RM ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sierpca na lata 2016 – 

2021. 

23. Sprawy różne. 

24. Komunikaty. 

25. Zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3–go – Przyjęcie protokołu z XXII sesji RM. 

 

Przewodniczący obrad poinformował radnych, że jeśli do końca sesji nie wpłyną uwagi do 

protokołu, zostanie on zatwierdzony. 

 

Do punktu 4–go – Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących 

Komisji. 

 

Przewodniczący obrad poinformował o wpłynięciu pisma ze Szkoły Podstawowej Nr 2 z  

prośbą o rozpatrzenie możliwości umiejscowienia nowego placu zabaw przy SP2. 

Pani Hanna Kurta, dyrektor SP2, wyjaśniła, że w jej szkole jest 380 uczniów, a obecny plac 

zabaw został dopuszczony przez sanepid do użytku tylko warunkowo do końca bieżącego 

roku szkolnego. W związku z powyższym prosi pana burmistrza o pozytywne rozpatrzenie 

wniosku. 

Pan Wiesław Rypiński, przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji, poinformował, że Komisja obradowała dwukrotnie: 6 czerwca oraz 13 czerwca. 

Dyskusje dotyczyły promocji miasta, imprez organizowanych przez miasto, uruchomienia 

RIPOK-u, planowanych inwestycji na 2017 r. oraz rozpatrzenia wniosków ws. przyznania dotacji 

na prace remontowe. Szczegółowe protokoły są dostępne w Biurze Rady. 

Pan Zbigniew Długokęcki, przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku 

Publicznego i Komunikacji, przedstawił sprawozdanie ze spotkania Komisji z d. 1 czerwca 2016. 

Szczegółowy protokół znajduje się w Biurze Rady. 

Pani Barbra Gil, przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia 

przedstawiła  sprawozdania z posiedzeń komisji w d. 13 maja oraz 1 czerwca. Szczegółowe 

protokoły dostępne są z Biurze Rady. 

Przewodniczący obrad poinformował, że udało się skontaktować z osobą bezpośrednio 

związaną ze sprawą strzałki przy poczcie i sprawa powinna nabrać tempa. 

 

Do punktu 5-go – Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Waldemar Frydrychowicz złożył na piśmie 1  interpelację, która jest zaewidencjonowana 

w teczce interpelacji WO.0003 pod nr 75 i stanowi załącznik nr 3: 

- w/s akcji „Lato w mieście” 

Pani Barbara Gil złożyła na piśmie 13 interpelacji, które są zaewidencjonowane w teczce 

interpelacji WO.0003 od nr 62 do 74 i stanowią załączniki nr 4-16: 

- w/s łańcuchów przy ul Mickiewicza 

- w/s ujęcia wody podziemnej przy ul. Jana Pawła II 30, 

- w/s przewodu przy ul. Sienkiewicza 

- w/s parkingu przy poczcie 



- w/s zerwanego kosza przy ul. Mickiewicza 

- w/s znaku z nazwa ulicy przy ul. Paderewskiego 

- w/s ściany zieleni i braku pobocza przy ul. Mickiewicza 

- w/s gałęzi i hydrantu przy działkach przy ul. Mickiewicza 

- w/s czystości przy Placu Europejskim 

- w/s uszkodzonej lampy przy ul. Płockiej 

- w/s jakości nagrania sesji RM w telewizji kablowej 

- w/s bazy sportowej na czas wakacji 

- w/s przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu Narutowicza-Konstytucji 3 Maja. 

Następnie zaprezentowała fotografie ilustrujące poruszone problemy. 

Pan Bogdan Bartnicki złożył na piśmie 1 interpelację, która jest zaewidencjonowana w teczce 

interpelacji WO.0003 pod nr 60 i stanowi załącznik nr 17: 

-  w/s remontu chodnika przy ul. Kopernika. 

Pan Krzysztof Skrzyński zapytał o zestawienie sprzedaży biletów w kinie Jutrzenka w CKiSz-u 

oraz dobór repertuaru. 

Pan Krzysztof Rudowski złożył na piśmie 1 interpelację, która jest zaewidencjonowana w 

teczce interpelacji WO.0003 pod nr 61 i stanowi załącznik nr 18: 

- w/s dziko rosnących drzew i krzewów przy ul. 11-go Listopada. 

Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy. 

 

Do punktu 6-go – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Po przerwie Pan Burmistrz udzielił następujących odpowiedzi na zapytania radnych: 

- w/s akcji „Lato w mieście” – naczelnik WOK pan Marek Zdrojewski wyjaśnił, że w konsekwencji 

zmiany ustawy i uściślenia przepisów dot. bezpieczeństwa w czasie wakacji, po spotkaniu z 

dyrektorami szkół podjęto decyzję o nieprzystąpieniu do organizacji wypoczynku przez szkoły. 

Inne podmioty działające na terenie miasta posiadają szeroką ofertę dla uczniów. Szkoły są 

również otwarte na wynajem pomieszczeń w czasie zajęć wakacyjnych. 

Pan Waldemar Frydrychowicz zapytał, co w przypadku, gdy nauczyciel zostanie poproszony 

o pomoc w opiece nad uczniami w ramach organizacji czasu wolnego na osiedlu. 

Pan Marek Zdrojewski odpowiedział, że jest to kwestia porozumienia między zarządem osiedla 

a nauczycielem, szkoła nie bierze w tym udziału. 

Pan Dariusz Malanowski zapytał, czy ta decyzja zapadła po konsultacjach z dyrektorami. 

Pan Marek Zdrojewski odpowiedział, że tak. 

Pani Barbra Gil zapytała, czy dotyczy to również wypoczynku zimowego. 

Pan Marek Zdrojewski odpowiedział, że tak, a ostatnie ferie odbyły się jeszcze zgodnie ze 

starymi przepisami. 

Pani Barbara Gil zapytała, czy osoba sprawująca opiekę nad dziećmi musi posiadać 

przygotowanie pedagogiczne. 

Pan Marek Zdrojewski odpowiedział, że musi. 

Pan Waldemar Frydrychowicz zapytał, czy zarząd osiedla może podpisać umowę z nim jako 

nauczycielem. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że jako radny nie może podpisywać umów z jednostką pomocniczą 

miasta. 

Przewodniczący obrad zaproponował, aby mecenas zasięgnął wiedzy w tym temacie i 

przekazał informacje radnym. 



Pan Burmistrz kontynuował odpowiedzi na zadane pytania: 

- w/s bazy sportowej przy LO  - toczą się rozmowy z dyrektorem LO i ze starostwem; 

- w/s przejścia przy ul. Konstytucji – miasto pomaga starostwu uprzątać ulice przed ważnymi 

uroczystościami, imprezami; 

- w/s zerwanego łańcucha – sprawa została zgłoszona; 

- w/s kabla – jest to przewód telekomunikacyjny, który nie jest groźny; 

- w/s pobocza przy ul. Mickiewicza – sprawa została przekazana do naczelników 

odpowiednich wydziałów; 

- w/s lampy – jest to sytuacja przejściowa po zderzeniu drogowym, po ustaleniu sprawcy 

zdarzenia zostanie ona naprawiona; 

- w/s remontu przy ul. Kopernika – nie ma tego w budżecie; 

- w/s kina – prośba zostanie przekazana do dyrektora CKiSz-u; 

- w/s gap - obecnie trwają rozmowy, a w przygotowaniu wniosku będzie pomagał ornitolog. 

Wniosek wymaga jasnego wskazania, jakie ptaki będą straszone. Wstępny termin straszenia 

ptaków sokołem to wiosna 2017 r., a od października br. do marca 2017 r. jest planowana 

przycinka drzew. 

Pan Przemysław Burzyński, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 7 przedstawił oświadczenie, 

które stanowi załącznik nr 19.  

 

 Do punktu 7-go – Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu miasta za 2015 r. 

 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu za 2015 r. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 20. 

 

Do punktu 8-go – Uchwała RM ws. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie ( za – 15) podjęła  

 

Uchwałę nr 216/XXIII/2016 

w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 r. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

Do punktu 9-go – Uchwała RM ws. udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2015 r. 

 

Komisja Rewizyjna analizowała sprawozdania w dniu 18 maja 2016 r. Obszerne 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2015 r. znajduje się w teczce Komisji Rewizyjnej w 

Biurze Rady.  

Przewodniczący obrad poprosił Pana Krzysztofa Rudowskiego – Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o zapoznanie Radnych z uchwałą  i opinią Komisji Rewizyjnej.   

Pan Krzysztof Rudowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej RM Sierpca z d. 18.05.2016 r. wraz z uchwałą ws. wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Sierpc z wykonania budżetu za 2015 r. oraz opinią Komisji 

podjętą na posiedzeniu w d. 18.05.2016 r. Powyższe dokumenty stanowią załącznik nr 22 do 

nin. protokołu. 



Powyższe materiały zostały przesłane w dniu 23 maja 2016 r.  do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z prośbą o wydanie opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku. 

Przewodniczący obrad, Pan Jerzy Stachurski, odczytał Uchwałę nr Pł.122.2016 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 22 kwietnia 2016 r. w 

sprawie wydania opinii  o przedłożonych przez Burmistrza Miasta Sierpca sprawozdaniach z 

wykonania budżetu za 2015 rok. (załącznik nr 23), a następnie Uchwałę Nr Pł.195.2016 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 02 czerwca 2016 r. ws. 

wydania opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej Sierpca wniosku w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Sierpc (załącznik nr 24).  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących 

się) podjęła  

 

Uchwałę  Nr  217/XXIII/2016 

w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2015 r. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący obrad pogratulował Burmistrzowi. 

Pan Burmistrz podziękował Radzie za udzielenie absolutorium. 

 

Do punktu 10-go – Uchwała RM ws. ustalenia strefy płatnego parkowania i jej Regulaminu na 

terenie Gminy Miasta Sierpca. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie ( za – 15) podjęła  

 

Uchwałę Nr 218/XXIII/2016 

w sprawie:  ustalenia strefy płatnego parkowania i jej Regulaminu na terenie Gminy Miasta 

Sierpca. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

 

Do punktu 11-go – Uchwała RM ws. ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Pani Renata Górzyńska, naczelnik WSK, wyjaśniła, że z dniem 31 lipca 2016 r. tracą moc 

uchwały podjęte w 2013 r. związane z systemem gospodarowania odpadami, w związku z 

czym powstała konieczność powstania nowych uchwał.  

Salę obrad opuściła pani Małgorzata Kisielewska. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za - 12, przeciw – 1, wstrzymujących się - 1) podjęła  

 

Uchwałę nr 219/XXIII/2016 

W sprawie: ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

 



 

Do punktu 12-go – Uchwała RM ws. dokonania wyboru metody opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości na terenie 

Gminy Miasta Sierpc. 

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że powołano komisję, która po obradach stwierdziła, że konieczne jest 

zwiększenie stawek za wywóz odpadów, w przeciwnym wypadku wydatki i dochody 

związane z gospodarowaniem odpadami nie zbilansują się. 

Pan Jerzy Stachurski dodał, że podwyżka wyniesie 1 zł w stosunku do odpadów 

segregowanych i 2 zł w stosunku do niesegregowanych. 

Pan Burmistrz dodał, że będzie to prawdopodobnie jedyna podwyżka w tym roku. 

Pan Waldemar Frydrychowicz zapytał, czy jest to jedyna skuteczna metoda oraz czy 

podniesienie stawki pozwoli zbilansować przychody i rozchody. 

Pan Wiesław Rypiński, Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji odpowiedział, że Komisja otrzymała zapewnienie, że jeśli na wysypisku zostanie 

uruchomiony RIPOK to stawka może zostać obniżona. Poza tym, naczelnik WSK, pani Renata 

Górzyńska przedstawiła wyliczenia, z których wynika, że kwoty powinny się zbilansować. 

Pan Burmistrz dodał, że nie może obiecać, iż nie będzie trzeba nic dokładać, lecz nie będą 

to kwoty rzędu kilkuset tysięcy złotych, jak w tej chwili. 

Pan Wiesław Rypiński dodał, że w zakresie gospodarowania odpadami jest to pierwsza 

podwyżka od 2013 r. 

Pan Burmistrz dodał, że jest zobowiązany wystąpić o takie środki, jednak decyzja należy do 

radnych. 
 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za - 11, przeciw – 1, wstrzymujących się - 2) podjęła  

 

Uchwałę nr 220/XXIII/2016 

w sprawie: dokonania wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

ustalenia stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

 

 

Do punktu 13-go – Uchwała RM ws. ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za - 13, przeciw – 1, wstrzymujących się - 0) podjęła  

 

Uchwałę nr 221/XXIII/2016 

w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu. 
 

 

Do punktu 14-go – Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 14)  

 

Uchwałę nr 222/XXIII/2016 

w sprawie: przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 



Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu. 
 

 

 

Do punktu 14a – Uchwała RM ws. przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 14)  

 

Uchwałę nr 223/XXIII/2016 

w sprawie: przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 31 do nin. protokołu. 
 

 

Do punktu 15-go – Uchwała RM ws. ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Chrzanowski. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 13)  

 

Uchwałę nr 224/XXIII/2016 

w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 32 do nin. protokołu. 
 

 

Do punktu 16-go – Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości niezabudowanych w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego (działki nr 360/15, 360/19). 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1)  

 

Uchwałę nr 225/XXIII/2016 

w sprawie: sprzedaży nieruchomości niezabudowanych w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego (działki nr 360/15, 360/19). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 33 do nin. protokołu. 

 

Do punktu 17-go – Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości zabudowanej (ul. Kilińskiego, działki nr 2818, 

2819). 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1)  

 

Uchwałę nr 226/XXIII/2016 

w sprawie: obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym nieograniczonym na 

sprzedaż nieruchomości zabudowanej (ul. Kilińskiego, działki nr 2818, 2819). 

 

 



Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 34 do nin. protokołu. 

 

Do punktu 18-go – Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na obniżenie ceny wywoławczej 

miesięcznego czynszu dzierżawnego netto w II przetargu ustnym nieograniczonym na 

wydzierżawienie części zabudowanej działki na okres maj 2016 r. – wrzesień 2016 r. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 13)  

 

Uchwałę nr 227/XXIII/2016 

w sprawie: wyrażenia zgody na obniżenie ceny wywoławczej miesięcznego czynszu 

dzierżawnego netto w II przetargu ustnym nieograniczonym na wydzierżawienie części 

zabudowanej działki na okres maj 2016 r. – wrzesień 2016 r. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 35 do nin. protokołu. 

 

Do punktu 19-go – Uchwała RM ws. uchylenia uchwały nr 198/XXI/2016 Rady Miejskiej Sierpca 

z dnia 19 kwietnia 2016 r. w sprawie finansowania planowanego deficytu budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego oraz uchwały nr 213/XXII/2016 z dnia 18.05.2016 r. w sprawie 

naprawy uchwały 198/XXI/2016 z dnia 19 kwietnia 2016 r. 

 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do podejmowanej uchwały. Przewodniczący obrad 

przeprowadził głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie (13 – za) podjęła  

 

Uchwałę  Nr  228/XXIII/2016 

w sprawie: uchylenia uchwały nr 198/XXI/2016 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 19 kwietnia 

2016 r. w sprawie finansowania planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego oraz uchwały nr 213/XXII/2016 z dnia 18.05.2016 r. w sprawie naprawy 

uchwały 198/XXI/2016 z dnia 19 kwietnia 2016 r. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 36 do nin. protokołu. 

 

 

Do punktu 20-go – Uchwała RM ws. wniesienia wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału 

zakładowego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Sierpcu. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 13)  

 

Uchwałę nr 229/XXIII/2016 

w sprawie: wniesienia wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Sierpcu. 
 

Pan Dariusz Malanowski podziękował w imieniu mieszkańców za przegłosowanie uchwały. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 37 do nin. protokołu. 

 

Do punktu 21-go – Uchwała RM ws. zmian w budżecie miasta Sierpca na 2016 r. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 13)  

 

Uchwałę nr 230/XXIII/2016 



w sprawie: zmian w budżecie miasta Sierpca na 2016 r. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 38 do nin. protokołu. 

 

 

Do punktu 22-go – Uchwała RM ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sierpca 

na lata 2016 – 2021. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 13)  

 

Uchwałę nr 231/XXIII/2016 

w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sierpca na lata 2016 – 2021. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 39 do nin. protokołu. 

 

Do punktu 23-go – Sprawy różne. 

Pani Barbara Gil poinformowała, że w sprawie tablic otrzymała odpowiedź również od 

burmistrza, jednak w  związku z oświadczeniem przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 7 

należy podkreślić szlachetny wymiar pracy zarządu. 

 

Do punktu 24-go – Komunikaty. 

Pan Burmistrz poinformował o zbliżających się wydarzeniach w mieście: 25 czerwca – Noc 

Świętojańska z koncertami oraz konkursem na wianek świętojański, 20-24 lipca - Światowe Dni 

Młodzieży, 24 lipca Przegląd Orkiestr Dętych, 13-14 sierpnia – Sierpecki Festiwal Smaków, 

ostatni weekend sierpnia – Pożegnanie Lata na Sportowo.  

Planowane jest otwarcie toru rolkowego w parku Andersa. O terminie uruchomienia budowy 

podwórka NIVEA burmistrz poinformuje, jak tylko będą znane szczegóły. 

Przewodniczący obrad poprosił wszystkich zainteresowanych organizacją czasu wolnego dla 

dzieci w czasie wakacji o kontakt z Wydziałem Oświaty. Pod koniec czerwca planowana jest 

sesja nadzwyczajna dot. strefy ekonomicznej. Ponadto, przewodniczący życzył wszystkim 

udanych wakacji. 

Pani Barbara Gil zapytała, czy będą ogłoszenia o imprezach na słupach ogłoszeniowych. 

Ponowiła także pytanie dot. bazy sportowej w mieście podczas wakacji,. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że sprawa będzie rozpatrzona w Wydziale Oświaty. Plakaty dot. imprez 

są sprawą indywidualną organizatora, a miasto samo nie jest organizatorem żadnej z 

wymienionych imprez. Burmistrz zapewnił, że zadba o to, by takie informacje były dostępne 

dla wszystkich. 

 

Do punktu 25-go – Zakończenie obrad. 

Przewodniczący obrad zamknął posiedzenie wypowiadając słowa „Zamykam XXIII sesję Rady 

Miejskiej Sierpca”. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. Po czym napisano, przeczytano oraz podpisano protokół. 

 

 

Protokołowała       Przewodniczący obrad 

 



Magdalena Kapela 

 


